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RG 0012.1.2.2017                      
 

 
  P r o t o k ó ł    Nr 47/2017  

                   z  posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju,                      
 w dniu 16 lutego 2017 r. 

 
 

  Obecni jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  Otwarcia posiedzenia oraz przywitania gości i członków komisji dokonała Przewodnicząca komisji, 
Pani Józefa Boron.  

  Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad.  

     

Ad. 3. 

  Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron przedstawiła porządek posiedzenia. 

  Wniosków nie zgłoszono. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

               Porządek posiedzenia: 

1. Przywitanie i otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 11.01.2017 r. 

6. Wolne wnioski i sprawy bieżące. 

7. Ustalenie terminu i tematu kolejnego posiedzenia. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

  

Ad. 4. 

 Komisja przystąpiła do opiniowania następujących projektów uchwał:  

a) w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego w Gminie Zbrosławice (autopoprawka) – II. 

  Projekt w.w uchwały przedstawiła Z-ca Wójta, Pani Katarzyna Sosada. 

  Uwag ani zapytań nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego położonego w budynku gospodarczo-
garażowym w Karchowicach przy ul. Bytomskiej 47, będącego własnością Gminy Zbrosławice-III. 

  Projekt w.w uchwały przedstawiła Z-ca Naczelnika, Pani Ilona Liszka. 

  Uwag ani zapytań nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej położonej w Czekanowie przy 
ul. Szkolnej będącej własnością Gminy Zbrosławice – IV. 
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  Projekt w.w uchwały przedstawiła Naczelnik, Pani Beata Dzielicka. 

  Członek komisji, Pan Joachim Pieczka zapytał, czy zbywana nieruchomość znajduje się przy 
szkole, na co Pani Naczelnik odpowiedziała twierdząco. 

          Więcej zapytań, ani uwag nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości  – V. 

  Projekt w.w uchwały przedstawił p.o. Z-cy Naczelnika, Pan Michał Skowron. 

  Uwag ani zapytań nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

e) w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 
inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso w roku 2017 – VI. 

  Projekt w.w uchwały przedstawił p.o. Z-cy Naczelnika, Pan Michał Skowron. 

  Uwag ani zapytań nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Zbrosławice na okręgi wyborcze oraz ustalenia 
ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu  – VII. 

  Z-ca Wójta, Pani Katarzyna Sosada wniosła o zdjęcie z porządku posiedzenia opiniowania w.w. 
projektu uchwały, który także nie będzie tematem dzisiejszej sesji rady gminy. 

 

g)  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017-
2027(autopoprawka) – VIII. 

         Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

  Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na fakt, iż w Wieszowie ulicę Nowotki zamieniono na ulicę 
Jagodową, a w w/w projekcie uchwały nadal wpisana jest ul. Nowotki. 

  p.o. Z-cy Naczelnika, Pan Michał Skowron wyjaśnił, iż w momencie powstawania omawianej 
inwestycji ulica nosiła nazwę Nowotki. Najprawdopodobniej na kolejnej sesji nazwa inwestycji 
zostanie zmieniona. 

  Wiceprzewodnicząca Rady, Pani Zofia Woźniak zapytała o powód tak dużego zwiększenia 
wydatków na odbiór odpadów oraz czy w przetargu oprócz ALBY, która wygrała przetarg, wzięły 
udział także inne firmy? 

  p.o. Z-cy Naczelnika, Pan Michał Skowron wyjaśnił, iż do budżetu na rok 2017 przyjęto wydatki 
wyliczone wg. stawki dla firmy w wysokości 8,96 zł od 1 mieszkańca, natomiast po przetargu 
okazało się, że kwota ta jest wyższa i wynosi 9,99 zł. W związku z powyższym w budżecie 
należało zwiększyć kwotę środków na odbiór odpadów, by możliwe było podpisanie umowy. 
Następnie dopowiedział, iż firma ALBA była jedynym oferentem w tym przetargu. 

  Członek komisji, Pan Joachim Pieczka zapytał, czy GZK brał udział w przetargu? 

  Prezes GZK, Pan Rafał Barszcz wyjaśnił, iż nie mając swojego składowiska odpadów spółka nie 
jest w stanie zrealizować tego zadania przy cenie poniżej 12 zł. 

  Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 
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   Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

h)    w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu Gminy Zbrosławice na rok 2017 – IX A. 

   Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

   Zapytań, ani uwag nie wniesiono. 

           Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

i) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2017 (autopoprawka) – IX. 

  Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

  Członek komisji, Pani Krystyna Graca zapytała, czy PZU wypłaci odszkodowanie za szkody 
poniesione na boisku w Łubiu ? 

  Pani Z-ca Wójta odpowiedziała, iż odszkodowania się nie uzyska, ponieważ żaden 
ubezpieczyciel nie ubezpiecza od szkód poniesionych przez dzikie zwierzęta. 

 Następnie Pani Krystyna Graca zapytała, czy do wypłaty odszkodowania można pozwać 
nadleśnictwo, na co Pani Z-ca Wójta odpowiedziała, iż nadleśnictwa nie można pozwać, gdyż nie 
jest ono stroną. Dopowiedziała, iż właścicielem wolno żyjących dzikich zwierząt jest skarb  
państwa. 

  Więcej zapytań, ani uwag nie wniesiono. 

         Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

j)    w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji – X.    

   Projekt w/w uchwały przedstawiła Z-ca Wójta, Pani Katarzyna Sosada.   

   Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

   Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

k)  zmieniająca uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, opłaty 
targowej oraz określenia inkasentów i wynagradzania za inkaso w 2017 roku – XI.    

   Projekt w/w uchwały przedstawiła Naczelnik, Pani Joanna Szymańska.   

   Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

   Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

Ad. 5. 

  Komisja jednogłośnie (13 „za”) przyjęła protokół z posiedzenia w dniu 11.01.2017 r. o Nr 46/2017.  

 

Ad. 6. 

  W wolnych wnioskach głos zabrali:    

 Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż do biura Rady Gminy wpłynęły następujące 
zaproszenia i pisma: 
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 wpłynęło zaproszenia Burmistrza Miasta Tarnowskie Góry do wzięcia udziału w spotkaniu 
Sygnatariuszy Biały Śląsk z Posłem, Panem Janem Olbrychtem. Spotkanie odbędzie się 
23 lutego 2017 r. o godz. 11:00. 

 wpłynęło zaproszenie do udziału w Drugiej Pielgrzymce Samorządowców z terenu Powiatu 
Tarnogórskiego do Matki Boskiej Częstochowskiej, która odbędzie się 16 marca 2017 r. 
Osoby zainteresowane wyjazdem mogą zgłaszać się do dnia 28.02.1017 r.      

 zapytał, czy zostały podjęte już jakieś działania w temacie poprawy jakości powietrza, o co 
wnioskował Pan Dramski? 

 Pani Z-ca Wójta odpowiedziała, iż do WIOŚ został wystosowany wniosek                             
o przeprowadzenie badania jakości powietrza, na który nie uzyskano jeszcze odpowiedzi.  

 do Wójta i Rady Gminy wpłynął protest i petycja mieszkańców sołectwa Szałsza przeciwko 
inwestycji polegającej na budowie hal wraz z obiektami towarzyszącymi oraz przeciwko 
działaniom organów gminy zmierzającym do umożliwienia inwestorowi jej realizacji. 

  Pani Z-ca Wójta stwierdziła, iż sprawa jest w trakcie rozpatrywania.  

 wniosek Rady Rodziców dzieci z Czekanowa o utworzeniu w Szkole Podstawowej                     
w Czekanowie szkoły ośmioklasowej. Pan Przewodniczący Rady dopowiedział, iż sprawa 
jest już rozwiązana, gdyż Szkoła Podstawowa w Czekanowie od nowego roku szkolnego 
będzie ośmioklasowa. 

 wpłynęło pismo 5 osób z Czekanowa informujące o niewłaściwym głosowaniu nad wolnym 
wnioskiem byłego sołtysa, zgłoszonym na Zebraniu Wiejskim w dniu 18 stycznia br.                               
W najbliższym czasie na powyższe pismo zostanie udzielona odpowiedź, z którą radni 
zostaną zapoznani. 

 wpłynęła informacja o zmianie terminu zebrania OSP Wieszowa – nowy termin to 
18.03.2017 r. godz. 16:00. 

 

 Członek komisji, Pani Teresa Bagsik w imieniu mieszkańców Wieszowy zapytała, czy w związku 
ze smogiem będą dotacje na wymianę kotłów na ekologiczne, a jeżeli nie, to do kogo można 
wystąpić o dofinansowanie?   

  W odpowiedzi p.o. Z-cy Naczelnika, Pan M.Skowron wyjaśnił, iż na chwilę obecną gmina nie ma 
programu na wymianę kotłów, czy termoizolację budynków. Natomiast w zeszłym roku 
Wojewódzki Funduszu Ochrony Środowiska uruchomił program pilotażowy dot. bezpośredniego 
wsparcia dla mieszkańców i jest duże prawdopodobieństwo, że taki program będzie też przyjęty 
na ten rok. Jeżeli taki program zostanie uruchomiony, to informacja o tym pojawi się na stronie 
internetowej Urzędu Gminy. 

    

Ad. 7. 

  Termin kolejnego posiedzenia został ustalony na dzień 22.03.2017 roku o godz. 15
00

 w temacie:  
„Studium zagospodarowania przestrzennego Gminy Zbrosławice”. 
Natomiast posiedzenie komisji, które wcześniej zostało zaplanowane na dzień 20.02.2017 r.                            
w temacie „Inwentaryzacja dróg gminnych i powiatowych na terenie Boniowic, Karchowic i Zawady” 
zostało przełożone na inny termin, o którym członkowie komisji zostaną poinformowani.  
  

Ad. 8. 

  Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron podziękowała za udział w posiedzeniu, dokonując tym 
samym jego zamknięcia. 

 

Protokołowała                                                                                           Przewodnicząca komisji 
Inspektor R.Penkala              Józefa Boron 
  

Załącznik do protokołu oraz nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji są dostępne w biurze Rady 
Gminy.  


